
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 25. maj 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AG

Med henvisning til sagen fra Københavns og Gentofte kommuner, hvor forsyningsselska-

berne HOFOR og Novafos planlægger at udlede store mængder spildevand direkte i Øre-

sund, bedes ministeren redegøre for, hvad regeringen agter at gøre for at stoppe den

praksis.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V) og Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

René Christensen
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